
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 16.10.2020 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Ing. Karel Marek, Václav Houska 

Hosté:  

V Hradci Králové dne 16.10.2020 

Předmět jednání: 

Výbor SVJ i v této složité době se setkal na svém jednání, kde projednal naléhavé záležitosti. 

V současnosti je udržován kontakt mezi členy výboru především telefonicky nebo mailem.  

 Výbor projednal výměnu vodního filtru ve vchodu 575,kterou provedla firma Akva –

fiting. Výměnou bude zajištěn dostatečný průtok vody a její čistota. Zajistil Dufek 

 Byla projednána koncepce revitalizace výtahů v souladu s usnesením ze 

Shromáždění. Na jednání výboru bude vyžádána účast vedení firmy TRIPLEX s.r.o. 

 Výbor na svém jednání projednal realizace a následné převzetí díla – zvonky a 

telefony, které provádí v těchto dnech firma ANIMO MOHEMIA.  Výbor se účastnil po 

celou dobu montáže a byl nápomocen pracovníkům firmy. Za výbor Dufek, Houska. 

 Výbor projednal zájem p. Svobody o pronájem prostoru určeném pro kontejnery, 

který byl uklizen po bezdomovci. Výbor vyzval p. Svobodu k poslaní písemné žádosti a 

s návrhem nájmu  ve výši  300,- Kč na měsíc souhlasí. Bude sepsána smlouva.  

 Výbor projednal opravu malého výtahu v 575, kde byla vyměněna kladka a hřídel a 

došlo k odstranění hluku. Za výbor Ježek 

 Výbor zajistil pro CESORG pasivní přístup k účtu což usnadní zpracování daňových 

dokladů a celé účetní agendy. Za výbor Ježek, Dufek 

 Výbor projednal doplnění podkladů pro pojišťovnu ve škodní věci Kovalíček, kdy SVJ 

uhradilo opravu ale dosud nebylo zaplaceno ze strany pojišťovny.  

 Výbor projednal změnu úhrad za SVJ. Za výbor Ježek 

 Výbor projednal změny a transparentnost úklidu. Za výbor Marek, který musí zajistit 

pravidelnost úklidu a jeho transparentnost. 

 
Usnesení: 

- Marek – zajistit dokumenty k úklidu 
- Dufek – vodní filtr, elektrikář 
- Ježek – úhrady fakturace 


